

Bestyrelsesmøde Ølholm USFO

Dato: 23.02.20 Tidspunkt: kl. 19.00-21.30 Mødeleder: Formanden Referent: Linda	Afbud fra: Cecilie
---	--------------------

Punkter. <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster?</i> <i>Orientering (O)</i> <i>Drøftelse (D)</i> <i>Beslutning (B)</i>	Tid	Referat <i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>
Godkendelse af referat		Godkendt
Orientering fra Bhv og Skole Derunder også corona situationen og hverdagen. O Anette og Henrik	25min	<p>Vi er blevet mange børn i børnehaven, så vi er blevet nødt til at lave lidt omstrukturering.</p> <p>Pga. Corona må holdene heller ikke være for store.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yngste holdet vi blive på omkring 10 børn • Der er nu 2 mellemste hold • Spirerne har et hold i forsamlingshuset • Der er blevet ansat en pædagogmedhjælper (Benjamin) indtil vi får ansat en pædagog. <p>Der kommer flere og flere børn til Ølholm, der ligger på sigt en arbejdsopgave i at finde mere plads til børnehaven. Bestyrelsen skal nok komme på banen.</p> <p>Pga af Corona er der mange restriktioner, der skal overholdes. Der er allerede implementeret mange ting, og dem skal der holdes fast i. Henrik og Anette plejer sit personale og holder humøret højt.</p> <p>Der er lavet ny lokalaftale for lærernes arbejdstid. Der lægges op til dialog og åbenhed. Ikke den store ændring hos os.</p>
Ansættelsessamtale i børnehaven O Anette	10 min	<p>Der skal ansættes en ny pædagog. Der lægges vægt på, at pædagogen kan lege på gulvet, er fleksibel og arbejder anerkendende.</p> <p>Pt. Er der ikke så mange ledige pædagoger.</p> <p>Der er to forældre fra bestyrelsen med til ansættelsessamtalen.</p>
Høringssvar om ny organisering omkring udskolingselever i specialklasserne. D Henrik og Lotte	15 min	<p>Der lægges op til at specialklasserne for udskolingseleverne skal samles i Hedensted. Da vi ikke har udskolingsklasser, er det ikke noget, der direkte berører skolen. Men vi vil dog</p>

		lave et hørings svar, hvor vi bl.a. vil gøre opmærksom på vigtigheden af at høre til i nærområdet.
Budget. Ønsker fra bestyrelsen til indkøb/renovering samt skolen og børnehavens ønsker. D + B Henrik, Henrik og Per	30 min	<p>Indretning af biblioteket: Vi har modtaget et forslag, og der kommer to forslag mere. Der er blevet lagt vægt på at biblioteket skal kunne bruges til forskellige funktioner.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Der skal være plads til skuespil, hygge kroge til læsning, spil og til gruppearbejde. <p>Da vi mangler 2 tilbud, og der er nogle små justeringer til eksisterende tilbud, tager vi indretning af biblioteket op på næste møde. Hvis Henrik får de andre tilbud før næste bestyrelsesmøde, er der evt. mulighed for et virtuelt møde før næste bestyrelsesmøde. Henrik giver besked.</p> <p>Døren fra biblioteket og ud til atriumgården vil blive sat i gang hurtigst muligt. Det vil koste ca. 45.000 kr</p> <p>Henrik Petersen og Per Pasgaard har haft gjort sig nogle tanker omkring nye tiltag i skolegården. De havde lavet en power point, som viste to forskellige modeller.</p> <p>De har blandt andet lagt vægt på:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vedligeholdelsesfrie materialer, sikkerhed og lys • Cykel/skaterrampe • Niveaudelte plateauer • Klatrevæg • Hang-outs • OSV <p>Der skal søges fonde, der er mulighed for at komme til et møde i ,hvordan man søger fonde. Henrik og Per arbejder videre med den lave model.(model2) De vil spørge Hedensted kommune omkring sikkerheden for legepladser.</p>
Princip for samarbejde mellem personale og forældre. Princippet trænger til at blive fornyet. Vi tager hul på dette princip ved at læse det nuværende og tage en drøftelse. D Lotte, Anette og Henrik	30 min	Princip for samarbejde mellem personale og forældre vil blive opdateret. Der er blevet lavet en arbejdsgruppe: Anne Hellgren, Lotte Jensen, Anette og Henrik/Cecilie
Indkommende punkter fra en forældre. D	25 min	- Kan man ensrette julehygge/traditioner i klasserne.

Lotte og Henrik		<p>Bestyrelsen er enige om, at det fortsat vil være individuelt fra klasse til klasse, hvilken traditioner der vil være i de forskellige klasser.</p> <p>- Mere åbenhed om budget til lejrur, samt indtjening for avisindsamling</p> <p>Fremadrettet ligger indtjente beløb/klassekassen hos forældrene.</p>
<p>Forslag fra Lokalrådet O +D +B Lotte</p>	10 min	<p>Ny lyd-legeplads i lokalområdet.</p> <p>Kultur og fritid har sendt en mail om vi kunne tænke os et samarbejde omkring en lyd-legeplads. Projektet hedder "oplevels naturen på ny". Der er en del kriterier der skal opfyldes før vi netto bliver valgt til projektet. Vi vil byde ind på lyd-legepladsen.</p> <p>Henrik og Lotte vil arbejde på det.</p>
Evt	5 min	<ul style="list-style-type: none"> • Henrik er fremadrettet referent til vores møder, med mindre der er nogen der frivilligt melder sig • Henrik Petersen vil gerne have et punkt til næste møde der hedder støttegruppe til Ølholm skole og børnehave • Den nye pædagogiske læreplan er færdig udarbejdet, den vil snart komme på nettet. Per Pasgaard og Kristina Dixen vil komme med ideer til Highlight • Næste møde 24 marts 2021